

全国计算机软考网管英语试题及答案(2) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/0/2021_2022__E5_85_A8_E5_9B_BD_E8_AE_A1_E7_c99_396.htm

There are two types of key technology : private key and public key . Private-key encryption methods are called(1)ciphers , information is encrypted with(2)both the sender and receiver hold privately . Publickey encryption methods are called(3)ciphers , (4)created for each user , encryption key and decryption key are(5) . (1)A . synchronous B . asynchronous C . symmetric D . asymmetric (2)A . a key B . two keys C . three keys D . four keys (3)A . synchronous B . asynchronous C . symmetric D . asymmetric (4)A . two related keys are B . a key is C . two unrelated keys are D . three keys are (5)A . same B . different C . difference D . some

答案：(1)C (2)A (3)D (4)A (5)B 解析：有两种加密技术：私有密钥和公开密钥。私有密钥加密方法被称为对称密钥加密，在发送者和接受者之间的信息共同具有同一个密钥，公开密钥加密方法被称为非对称密钥加密，对于每一个使用者，都建立两个相关的加密与解密密钥，但它们不同。 编辑特别推荐: #0000ff> 全国计算机软考网管英语试题及答案 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com